
ה’תשפ”ד
‘אור מנחם’

הכנה
לי’’א ניסן



אנחנו מ˙˜רבים ליום הולד˙ו ˘ל נ˘יא
דורינו - י”א בניסן. 

כחסידים ומ˜ו˘רים זה הזמן ˘לנו
להעני˜ מ˙נה לרבי. 

איזו מ˙נה ביכול˙ינו ל˙˙?

ה˘נה החלטנו לה˙מ˜ד ול˙˙ יחדיו
לרבי מ˙נה:

א˙ ה˜ופאין,  א˙ האנרגיה ˘לנו!

זה הזמן לה˘˙מ˘ בכוחו˙ ˘י˘ לנו,
באנרגיה, בחיו˙ ולהעני˜ או˙ם חזרה

לרבי!

אז איך המבצע יעבוד?

1
אליך,

תלמיד יקר

ב”ה, ניסן ה’תשפ”ד 



קטע לימוד יומי-
מיומנו של מענדי

וידיאו של הרבי-
ברקוד לסריקה

סיפור חסידי על
הרבי

חידה יומית-
 את התשובה יש למלא כל יום

בקישור המצורף בברקוד

משימות-
 לסדר יום חסידי

בכל יום י˘ לנו:

א˙ה לומד, ˆופה בוידיאו ˘ל הרבי, עונה על החידה
היומי˙, ממלא א˙ המ˘ימו˙ וזוכה בגרגירי ˜פה -

 אוסף א˙ ה˜פאין ˘לך!
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יומני היקר, שבת! אין כמו יום השבת, המנוחה (במיוחד אחרי שבוע של
נקיונות והכנות לפסח - אחרי העבודה הכי מרגישים את המנוחה!),
השחרור. אין ספק שהיום אהוב עלי בשבוע הוא שבת. ועל מי לא, בעצם?

ידעת שהחובה לזכור את יציאת מצריים הוא כמו הציווי לזכור את שבת? 
ועוד משהו, חשבת על זה פעם, אנחנו אומרים כל הזמן שבכל יום צריך
לזכור את יציאת מצריים, זו גם הסיבה שאנחנו אומרים קריאת שמע ועוד
דברים. אז אם אנחנו כל השנה זוכרים את יציאת מצריים, מה מיוחד

בחג הפסח, אה?
טוב,אז כל השנה אנחנו זוכרים את יציאת מצריים, בחג הפסח אנחנו

חייבים לספר את יציאת מצריים. 
ופה מגיעה ההשוואה לשבת. שבת היא 'זכר למעשה בראשית'. בשבת
אנחנו לא רק זוכרים שהקב"ה ברא את העולם, אנחנו גם עושים משהו:
אנחנו נחים לזכר זה. כך גם בפסח לא מספיק לזכור שיצאנו ממצריים,

צריך לעשות משהו, לספר. 
וכמו שבשבת יש בעצם שני דברים, על דרך השלילה ועל דרך החיוב.
שוללים את העבודה - אסור לעשות מלאכה ולחיוב-חייבים לנוח. כך גם
ביציאת מצריים- יצאנו ממצריים - ביטלנו את השיעבור וגם הפכנו לבני

חורין. 
אז כמו שבשבת העיקר הוא המנוחה, כך גם ביציאת מצריים העיקר

הוא התוצאה: הפיכתנו לבני חורין, לעם מיוחד.
במילים פשוטות, הסיפור של יציאת מצריים הוא לא רק שהפסקנו להיות
עבדים. ביציאת מצריים הפכנו גם למציאות חדשה: בני חורין.מציאות שהיא

מעל כל ההגבלות.
מתי זה יתגלה בשלימות? בגאולה האמיתית והשלימה תיכף ומיד ממש. אז

בואו נביא אותה כבר ובפסח השנה נהיה בני חורין אמיתיים!
היי, ועוד משהו... היום יצאנו לחופשת פסח מהלימודים באור מנחם, חופש
זה כיף... אבל לפעמים זה קצת משעמם. אבל קיבלנו משימת הכנה
לקראת יא ניסן - כן, להעניק מהכוחות שלנו לרבי. ואני מתכונן להכנס לעניין

בגדול. אל תדאג, אני אעדכן אותך כל יום...

˘ב˙ ה' ניסן

 ˘ל מענדי
מיומנו

 ˘ל מענדי
מיומנו
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ברכו˙ ה˘חר
˙ניא ו'היום יום'

˘חרי˙
˙הילים יומי

חומ˘
ספר המˆוו˙

מנחה
עזרה בבי˙
לימוד יומי
וידיאו יומי
א˙גר
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פעם אחת נסעה משפחתו של הרבי לבלות בימי

הקיץ בעירת נפש שנמצאת ליד הים השחור.

באחד הימים נודע לנופשים שאחד הילדים ששט

בסירה קטנה, התרחק מהחוף והחל לטבוע,

והודות למסירותו של ילד אחר, ניצל הוא מטביעה.

כשהרבנית התקרבה למקום הארוע, הבחינה

כי המציל ה'גבור' הוא לא אחר מאשר בנה בן התשע-

הרבי.

סיפור חסידי

אידיו
יברה ל̆ ו

מ˘ימו˙ 

מה יˆא?

בחידה הבאה מס˙˙ר אחד מהפסו˜ים

בפר˜ החד˘ ˘ל הרבי. גלה מהו הפסו˜.



יום רא˘ון,  ו' ניסן
יומן יקר, יואו, איזו עייפות! תדמיין פיהוק ארוך ארוך... לא יאמן
ששבוע חלף והנה אנחנו שוב מתחילים שבוע חדש. השבוע הפרשה שלנו
היא פרשת 'מצורע', ידעת שמצורע זה אחד מהכינויים של מלך

המשיח? נכון שלא ידעת? איך ידעתי!
אז למה המשיח נקרא מצורע, זה לא נשמע שם כל כך מחמיא..?
מצורע הוא בעצם חולה. הגמרא מכנה כך את המשיח בגלל שלפני
התגלותו, למרות מדרגתו הגבוהה והמושלמת, הוא סובל וכואב את

הכאב והסבל של עם ישראל בגלות. 
בכלל מעניין, כל התיאורים שמתוארים בפרשה שלנו- איך המצורע
נטהר וכל שלבי הטהרה- ה'אור חיים' מסביר שזה מקביל לדרך בה

המשיח יתגלה ועם ישראל יטהר ממצב הגלות...
בכל אופן, החסידות מסבירה לנו עניין מרתק אם נשים לב, פצעי
הצרעת מופיעים רק בעור האדם, בחלק החיצוני של הגוף. הצרעת
לא פוגעת באדם עצמו, באיבריו הפנימים או אפילו בבשר הגוף. היא

פוגעת רק בשכבה החיצונית ביותר... בעור. 
מה זה אומר לנו? מצורע הוא אדם שבפנים הוא מושלם, הוא בסדר
גמור, הוא במצב טוב. הוא כבר זיכך את כל כולו, הוא מטוהר.

מה נשאר לו? לזכך רק את השכבה החיצונית, את השיריים... 
כך גם עם ישראל בסוף הגלות. מבחינה חיצונית אנחנו נראים כמו
מצורע, נגוע כולו בצרעת. אבל האמת היא שזוהי רק השכבה
החיצונית, במשך כל הדורות הפנימיות של עם של ישראל נטהרה
וזוככה כולה. לנו בדור האחרון נישאר רק לזכך את הדרגות

האחרונות, הכי חיצוניות. 
זוהי הסיבה שמשיח נקרא 'מצורע'- זוהי ביטוי של שלימות פנימית, גם
של המשיח וגם של עם ישראל. הכל כבר מוכן, הכל כבר שלם, נשאר

רק החלק האחרון והחיצוני ביותר.
אז למה אנחנו מחכים? בואו נשלים את החלק הזה ונזכה כבר

לגאולה האמיתית והשלימה תיכף ומיד ממש. 

 ˘ל מענדי
מיומנו

 ˘ל מענדי
מיומנו
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ברכו˙ ה˘חר
˙ניא ו'היום יום'

˘חרי˙
˙הילים יומי

חומ˘
ספר המˆוו˙

מנחה
עזרה בבי˙
לימוד יומי
וידיאו יומי
א˙גר

פעם אחת הרבי יצא מחדרו הקדוש לתפלת

מנחה ובדרכו חלק צדקה לילדים. משהבחין בילד

קטן שגבהו לא אפשר לו להגיע לקופת הצדקה

על מנת לשלשל את המטבע, הניח הרבי את

סדורו מתחת לידיו, הרים את הילד וחיכה עד

שיכניס את המטבע לתוך הקופה.

סיפור חסידי

אידיו
יברה ל̆ ו

מ˘ימו˙ 
איזה מה˘בילים מוביל למ˙נה לרבי?
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יום ˘ני ז' ניסן

 ˘ל מענדי
מיומנו

 ˘ל מענדי
מיומנו

יומן שלי, גם אתה מרגיש כבר עמוק בחודש ניסן, למרות שאנחנו
יחסית בתחילתו? הריח של האקנומיקה באוויר, הנקיונות, הזהירות
מהחמץ... והחלוקה של המצות וההכנות לליל הסדר, זהו חג של שבוע
אחד אבל מרגיש כמו חודש שלם. חודש ניסן מאד מזכיר לי את חודש
תשרי, העומס, החגים.. אני אוהב חגים! תשרי וניסן מאד דומים, אבל

מבחינת עבודת ה' הם מאד שונים... אתה שואל למה? 
תשרי הוא חודש התשובה, חודש בו אנחנו עושים חשבון נפש, מתבוננים
במעשים שלנו. רק אחרי שנתעורר, נחזור בתשובה, נתפלל- נעשה את
כל העבודה שנדרשת מאיתנו, רק אז נקבל את השפע והברכה מחודש

זה. כן, בדיוק, מה שנקרא בחסידות 'אתערותא דלתתא'.
אך החודש שלנו, ניסן, אתה יודע למה קוראים לו ככה? ניסן מלשון נס.
זהו חודש הניסים! החודש בו הקב"ה התגלה בכבודו ובעצמו. כל
יציאת מצריים הייתה בניסים גלויים ומופלאים, מעל הטבע לגמרי. עם
ישראל כשהיה במצריים בכלל לא היה ראוי לגאולה... זה הכל היה
שפע מלמעלה בלי קשר למעשים שלהם. נכון, זוהי עבודת ה' בדרך

'אתערותא דלעילא'- התעוררות מלמעלה שמעוררת את האדם למטה.
וכאן שואלים - מתי תבוא הגאולה אליה אנחנו מחכים ומצפים?

יש דעה שאומרת שבחודש תשרי. כדי שהגאולה תהיה נצחית וקבועה,
היא צריכה לבוא מכוח ההתעוררות של האדם, פה למטה.

אבל ההכרעה היא: "בניסן נגאלו ובניסן עתידים ליגאל"- החידוש
בגאולה שלנו היא גילוי מלמעלה אבל שהמטה יהיה מוכן. ביציאת
מצריים, עם ישראל לא היה ראוי, לא היה כלי ולכן הגאולה לא הייתה
נצחית... אבל אנחנו, דור הגאולה? אנחנו נקבל גילוי גאולה מלמעלה עם

הכח של הלמטה- שילוב מנצח שמבטיח גאולה נצחית ושלימה. 
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סיפור חסידי

אידיו
יברה ל̆ ו

1.שם אביו של הרבי.

2.המילה הראשונה בראשי התיבות 'רבי'. 

3.החודש בו נולד הרבי.

4.העיר בה נולד הרבי. 

5.השנה בה נולד הרבי. 

6.שם אמו של הרבי.

ברכו˙ ה˘חר
˙ניא ו'היום יום'

˘חרי˙
˙הילים יומי

חומ˘
ספר המˆוו˙

מנחה
עזרה בבי˙
לימוד יומי
וידיאו יומי
א˙גר

מ˘ימו˙ 
ıפ˙ור א˙ ה˙˘ב
הבא, מה יˆא?
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חסיד אחד היה אמור לצאת לשליחות, כתב לרבי

שהיות והוא חולה וחלש ואין לו כח לצאת

לשליחות – לכן שהרבי ישחרר אותו מהשליחות.

ענה לו הרבי: אני חשבתי שתכתבו הפוך –

היות ואת השליחות אני צריך למלא והחלישות

מפריעה לי,

לכן הנני מבקש ברכה שיהיה לי כח למלא את

השליחות



יום ˘לי˘י ח' ניסן

 ˘ל מענדי
מיומנו

 ˘ל מענדי
מיומנו

שלום יומן שלי, רוצה לשתף אותך במחשבות שתפסו אותי היום תוך כדי
ההכנות... שוב התחילו דיבורים בבית על המצב, אתה יודע, אנחנו בגלות,
כל הזמן קורים דברים כל כך קשים, כל כך מרים וכואבים. ארזנו חבילות
לחלוקה למקורבים ותפסו אותי מחשבות של יאוש - נכון, כל הזמן אומרים
שמחכים לגאולה. אבל איך ממצב כל כך הזוי, כל כך נמוך וקשה נבוא

פתאום לגאולה? זה נראה כל כך לא קשור, כל כך לא אפשרי...
וככה אני סוחב עוד ארגז וממלא ארגז חדש (אתה לא מאמין בכמה
גדלה רשימת היהודים שקשורים אלינו רק בשנה האחרונה, אתה יודע,
המצב מעורר את הנשמות...) – ופתאום חשבתי על זה שהשאלה אמורה
להיות בכלל הפוכה: איך יכולה להיות בכלל גלות? הרי אנחנו בנים של
הקב"ה, בניו של מלך מלכי המלכים- איך נפלנו למקום כל כך נמוך? יותר
מזה, אומרים שהקב"ה נמצא איתנו בגלות- איך זה ייתכן? איך אפשרי
לקחת את הקב"ה שלא מוגבל, את עם ישראל שקשור אליו כל הזמן

ולהכניס אותנו לגלות- למצב של מיצרים והגבלות? זה לא הגיוני בכלל. 
בהגדה של פסח מצוטט הפסוק על התחלת הגלות, הירידה של יעקב
למצריים וכתוב שם "וירד מצרימה אנוס על פי הדיבור"- הרבי מסביר
שבאמת גלות זה דבר לא הגיוני, לא הגיוני לקחת עם סגולה, בניו בכוריו
של הקב"ה ולהגביל אותם בתוך גלות קשה. הדרך היחידה שזה אפשרי
''אנוס על פי הדיבור''-  כך עלה ברצון ה', יש פה איזו כוונה, מטרה

עליונה ולכן קורה פה משהו לא הגיוני.
כל המציאות של גלות- היא לא הגיונית! זוהי מציאות הזויה, לא אפשרית...

ולכן אין מקום לשאלה איך ממקום כזה נבוא לגאולה. כי הגאולה זה
הדבר הטבעי... וגלות? זוהי המציאות הבלתי אפשרית! 

אז גם אם אנחנו מסתכלים סביבינו ונראה שאין סיכוי לצאת מהמצב ביש
הזה - אין מקום ליאוש! צריך לזכור שבעיקרון זה בכלל לא אפשרי שנהיה
בגלות וזה הכל רק חידוש כדי שנשלים את הכוונה העליונה וכך תיכף ומיד

נבוא לגאולה השלימה. 
(ליקוטי שיחות ח"ב, הוספות)
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ברכו˙ ה˘חר
˙ניא ו'היום יום'

˘חרי˙
˙הילים יומי

חומ˘
ספר המˆוו˙

מנחה
עזרה בבי˙
לימוד יומי
וידיאו יומי
א˙גר

מ˘ימו˙ 

פעם כאשר זקני החסידים ביקרו אצל הרבנית

חנה בביתה בארצות הברית, ושוחחו אתה אודות

בנה

הגדול- כ"ק אדמו"ר נשיא דורנו-ועל ימי קטנותו,

התבטאה ואמרה בהתרגשות: "אחת אוכל

להגיד לכם, כי הוא קדוש מבטן ומלידה!"

סיפור חסידי

אידיו
יברה ל̆ ו

היכן ˙וכל למˆוא וידיואים ˘ל הרביˆבע א˙ כל העיגולים עם המספר 1 וגלה

מה יˆא?
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יום רביעי ט' ניסן
יומן יקר! יש לי בשורה טובה... היום סידרתי סוף סוף את  הארון שלי.
כן, אני יודע, הייתי אמור לעשות את זה מזמן, אמא שלי כבר מבשלת
במטבח ואני עדיין תקוע בלנקות את החדר שלי... אבל עזוב, לא ניכנס
לפינות רגישות. בקיצור, אני מסדר את הארון וזוהי הזדמנות נהדרת
למיין את הבגדים שלי,  מה טוב עלי ומתאים לי ומה כבר קטן עלי
וצריך להעביר למישהו אחר, נזכרתי בשקים העמוסים של אחיי הקטנים
עם כל הבגדים שקטנים עליהם וקלטתי שוואו, אנחנו כל הזמן מחליפים
מידות. ככל שאנחנו גדלים, גם ארון הבגדים שלנו משתנה! לא נראה אף
פעם מבוגר שלובש את הפיז'מה שלבש כילד. זה לא דבר שקורה. זה
לא טוב עליו וזה וודאי לא מכבד. עם הגדילה אנחנו מחליפים גם את

כל הלבוש...
הרבי בשיחה אומר שכך גם לגבי החיוב שלנו לצאת כל יום ממצרים.
כל יום ויום אנחנו צריכים לצאת מהמיצרים וההגבלות האישיים שלנו.

וזה למה? כי גדלנו. והרבי מביא את הדוגמא של הבגדים. כן, כן!
המצוות נקראות ''לבושים''- וכל הפרטים של המשל מתאימים לנמשל. גם
זה שהבגדים שלנו משתנים עם הזמן, כי אנחנו גדלים, מתפתחים
ומשתנים ומה שהיה מתאים לנו בעונה הקודמת כבר לא מתאים לנו

עכשיו...- גם הפרט הזה מתאים לנמשל: המצוות.
עם הגדילה שלנו ברוחניות, העליה לדרגה הבאה, אנחנו צריכים להגדיל
את המידה במצוות שלנו- להוסיף עוד, תוספת הידור, מצווה נוספת, יתר

חיות וכו'...
כל יום שעובר אנחנו גדלים. מה שעשינו אתמול, לא מספיק ביום החדש.
הצלחתי לצאת אתמול ממצריים? כל הכבוד! אבל היום הדרגה של
אתמול כבר קטנה עלי, לוחצת - זה כבר מיצר חדש, הגבלה. עליך

לצאת גם היום ממצרים...
ואם בגשמיות, פיזית אנחנו רואים את זה במוחש שמה שהיה טוב
פעם כבר לא טוב היום וצריך לעבור למידה הבאה או לסגנון קצת
שונה. אז וודאי כך ברוחניות שכל דרגה לעומת הדרגה הקודמת היא

באין ערוך...

 ˘ל מענדי
מיומנו

 ˘ל מענדי
מיומנו
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ברכו˙ ה˘חר
˙ניא ו'היום יום'

˘חרי˙
˙הילים יומי

חומ˘
ספר המˆוו˙

מנחה
עזרה בבי˙
לימוד יומי
וידיאו יומי
א˙גר

מ˘ימו˙ 

חסיד אחד אמר לרבי שהוא נוסע למקסיקו לצורך

עסקים. שאלו הרבי: "מתי אתה נוסע?" ענה

החסיד: "היום". שאל אותו הרבי: "מה הדחיפות?

האם אינך יכול לנסוע מאחר יותר?" ניסה החסיד

להסביר כי צריך להיות שם בשביל עסקים, אך הרבי

חזר ואמר:" בכל זאת, תשאר פה".

עברו יום או יומיים והנה החסיד שומע על רעידת

אדמה מסכנת שפרצה זה עתה במקום עסקיו.

סיפור חסידי

אידיו
יברה ל̆ ו

מהם הניגוניםהרבי ˘לנו. היעזר בטבלה וגלהבכל מרובע מס˙˙ר ניגון ˘לימד

מה יˆא?
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יום חמי˘י י' ניסן
שלום יומני היקר, היום היה לנו ברית מילה בבית כנסת לאחד מהמקורבים.
זה היה מאד מיוחד וגם מרגש. והאמת שזה גם קשור לפסח הקרב ובא.
בוא נראה אם תצליח לנחש למה. אוף, חבל שאתה לא יכול לענות לי אבל אל

תדאג, אני כבר כבר אגלה לך... 
כתוב שעם ישראל נגאלו ממצריים בזכות שתי מצוות שקשורות לדם: הדם
של קורבן הפסח והדם של ברית המילה. מה הקשר? כשעם ישראל הגיע
למשה רבינו וביקשו לאכול מהקורבן, משה אמר להם שקודם הם צריכים
לעשות ברית. יש הלכה שאסור לאכול קורבן פסח כשערלים. מה עשו עם

ישראל? מיד במקום מלו את עצמם.
לא מובן, למה משה רבינו אמר שאסור להם לאכול מקורבן פסח רק כשהם
כבר באו לאכול, למה לא אמר להם זאת קודם? וגם, יש הלכה שברית

מילה צריך לעשות ביום וכל הסיפור הזה קרה בלילה, איך?
הלילה עליו אנחנו מדברים הוא ליל הפסח. פסח, כפי שאנחנו יודעים, הוא
קפיצה, דילוג. יש דברים שאנחנו עושים בצורה מסודרת, שלב אחר שלב. ויש
פעמים שאנחנו עוברים ממצב אחד לשני בצורה קיצונית, בצורה של קפיצה. 
על פי טבע, עם ישראל לא יכל לצאת ממצריים. גם בגשמיות וגם ברוחניות.
בגשמיות הם היו במקום הכי חזק והכי שמור בעולם. מצריים, מעצמה
עולמית, ארץ סגורה, שום עבד לא יכל לברוח משם ובטח לא עם שלם.
ברוחניות הם היו שקועים במ''ט שערי טומאה, אי אפשר היה לקשר אותם

עם הקדושה. 
כאן היה נדרש דילוג, קפיצה. יציאה ממצב של מצריים למצב הקיצוני

ההפוך של גאולה.
כדי לצאת כך ממצריים, גם עם ישראל נדרש למעשה של 'קפיצה'. זאת
הסיבה שמשה רבינו חיכה ואמר לעם ישראל רק ברגע האחרון שהם
צריכים את עצמם. כך עם ישראל קיבל את ההחלטה ברגע אחד,

בפתאומיות, על המקום, ללא שום הכנה מוקדמת. 
ובנוגע ללילה? באותו לילה האיר גילוי אור נעלה מאד- היה מצב של 'לילה

כיום יאיר' ולכן זה היה כמו יום...
ומה לגבינו? גם ביציאת מצריים שלנו אנחנו צריכים לפעמים לקבל החלטה
מיידית, בקפיצה אחת לעזוב את ההרגלים ולעשות את מה שנדרש וצריך.

 Jבהצלחה לנו

 ˘ל מענדי
מיומנו

 ˘ל מענדי
מיומנו
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בזמן מלחמת יום כיפור באמצע אחת ההתועדויות, קרא

הרבי לאחד שנסע לארץ הקודש, נתן לו בקבוק משקה

ואמר לו לחלק בבית רפואה מסויים בארץ. הלה לא הבין

את הכוונה, אך לא שאל שאלות מיותרות. כשהגיע

לארץ, נכנס לבית הרפואה ומצא שם חיל שמצבו היה

אנוש. הוא הכניס טפת משקה לפיו, ולאחר זמן לא רב

הוא קם ממטת חליו. מאוחר יותר התברר שהחייל נפצע

בדיוק באותו זמן שהרבי נתן לו את הבקבוק.

סיפור חסידי

אידיו
יברה ל̆ ו

מ˘ימו˙ 

מˆא ב˙פזור˙ א˙ המילים הבאו˙:
רא˘, רועה, אבא, רבי, נ˘יא, מלך.
מהאו˙יו˙ הנו˙רו˙ הרכיב מילה.

מה יˆא?
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יום ˘י˘י, י"א ניסן
שלום יומן שלי, וואו, עוד רגע ופסח כבר כאן, איך הזמן טס. היום
יצאנו עם אבא שלי לחלק מצות ליהודים כאן בעיר. זה מדהים איך
בשליחות פשוט מלקטים יהודי אחרי יהודי, כל אחד בנפרד, כל אחד
עם הסיפור האישי שלו. לאט לאט אוספים קהילה ומחברים אותם
חזרה למשפחה היהודית הגדולה... ככה גם תהיה הגאולה, הקב"ה

יאסוף אותנו אחד לאחד. 
ת'כלס, כך גם הייתה גאולת מצריים. במכת בכורות הקב"ה ירד
בכבודו ובעצמו למצריים ואסף את עם ישראל. אתה יודע מאיפה
הקב"ה אסף אותם? היו יהודים שהקב"ה אסף אותם מהבתים של
המצרים! היו יהודים שהיו במצב כל כך נמוך ולמרות שהיה מדובר
בלילה מיוחד וגדול, הם הלכו לבלות אצל השכנים הגויים שלהם.. וכן,
גם אותם ה' אסף בכבודו בעצמו ודאג שלא ימותו במכת בכורות.

אתה מבין כמה ה' אוהב אותנו? יש יהודי שרואה במוחש, בעיניים
גשמיות, תשע מכות! ניסים נפלאים, פשוט דברים מפעימים. הוא רואה
ככה נס אחר נס, מכה ועוד מכה. ואותו יהודי לא מתפעל, זה לא
מזיז לו, הוא נשאר אדיש... וכשהוא מקבל ציווי להקריב קורבן, הוא
מעדיף ללכת לחגוג אצל החבר הגוי שלו. והקב"ה? אוהב אותו!
למרות המעשים שלו, למרות האדישות שלו- הקב"ה גואל גם את

היהודי הזה. וואו. זה עוצמתי. 
זה מלמד אותנו כל כך הרבה... לפעמים לא בא-לנו להתעסק עם
היהודים ה''בעייתים''. מי שמתעניין ביהדות, מעולה, איזה כיף, נלמד

אותו.. אבל ללכת לחפש, ללכת עד ל'טומאת מצריים'? אהמ, פחות...
אבל אם הקב"ה יכול לרדת למקום הנמוך והטמא הזה ולגאול את
היהודי למרות מצבו, למרות התחכשותו ליהודתו. וודאי שאנחנו יכולים
ללכת ולספר לאח שלנו כמה הקב"ה אוהב אותו, כמה הוא יקר. זה
התפקיד שלנו. כך גם נביא את הגאולה כנאמר בפסוק 'ואתם תלוקטו

לאחד אחד בני ישראל'- יהודי אחד ועוד אחד והנה משיח בא... 

 ˘ל מענדי
מיומנו

 ˘ל מענדי
מיומנו
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לכתוב לרבי

פעם אחת, באמצע התוועדות, שאל הרבי חסיד אחד

מדוע לא הביא את בנו הקטן להתוועדות.

ענה החסיד שבנו מרגיש מאוד לא טוב ונאלץ להישאר

בבית, אמר לו הרבי: לך בכל זאת ותביא

אותו עכשיו. החסיד קים את הוראות הרבי, אך הילד

הרגיש מאוד לא טוב ושקע בתרדמה.

כשהסתימה ההתוועדות התעורר הילד וספר שלא מרגיש

שום חולי.

סיפור חסידי

אידיו
יברה ל̆ ו

מ˘ימו˙ 
לא ל˘כוח!

להשתתף בהתוועדות חסידית

להוסיף במבצעים

לומר את הפרק החדש של הרבי
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